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Zápis ze schůzky Rotary klubu Ostrava dne  4.11.2013 
Místo schůzky:  CLARION Congress Hotel Ostrava, Zkrácená 2703 
 
Přítomní:  (22) viz. presenční listina 
Omluveni: (2) Bazala, Hrček 
Neomluveni: (2) Lavchyan, Raška 
 
Hosté: DG Irena Brichta, klub RC Frýdek-Místek (6 členů),  

 Studenti - inboudi: Joao Gabriel Morales, Dana Rook 

  
Program, průběh a závěry ze schůzky:  

1. Guvernérka ve svém vystoupení ocenila vyspělost a kvalitu klubové činnosti. Akcentovala nutnost doplňování a 
omlazovaní členské základny a potřebu hledání vhodných forem k oslovení a získání potencionálních zájemců. 
K problematice Rotaractu doporučuje individuální posouzení a přijetí vlastního řešení ze strany patronátního Rotary klubu 
Ostrava. Distriktní vedení nemá potřebu zasahovat, možnost je však konzultace s komisí pro práci s mládeží (Rotaract - 
Mgr. Anna Havranová). 

2. Rekapitulace organizace a zajištění slavnostního večera 15.11.2013: 

- zpracovány byly pozvánky v ČJ i AJ (poděkování J. Zajícovi) 

- zpracován a vytištěn byl výroční tisk (poděkování J. Ženatému) 

- zajištěno je divadelní představení (objednávka LŽ) 

- zajištěno je jídlo a pití (nabídka z CCHO přijde IF a LŽ) 

pozváni jsou: 

- stávající členové klubu, včetně čestných členů (LŽ) 

- bývalí členové klubu (řešeno postupně - VA, LŽ, JŽ) 

- zahraniční partnerské kluby (poděkování J. Zajícovi) 

- významní spolupracovníci (STRUŽIELKA  - školička a Čadca) (LŽ) 

- významní sponzoři (LŽ) 

- informace byla rozeslána všem presidentům a sekretářům v Distriktu 2240 a bude součástí DG v listopadu (LŽ) 

- informace byla zveřejněna na www a FB (IF) 

- pozvány byly přímo nejbližší kluby – F-M, Žilina, Ostrava Int., Opava Int. (LŽ) 

J. Krišica zajistí publicitu – Tisková zpráva, rozhovor apod.  

3. Kandidátka Markéta Lebeda z Vedryně (nominovaná přes RC-FM) odvolala svůj zájem o výměnný pobyt. Klub tentokráte 
(ve školním roce 2014/2015) nenominuje žádného studenta pro dlouhodobý Rotary výměnný pobyt. 

4. Veřejné hlasování o našem projektu „Stružielka 2014“ bylo ukončeno dne 31.10.2013. Uvidíme s jakým výsledkem. 

5. Příslušná komise distriktu jednohlasně doporučila paní guvernérce, aby na profesní ocenění za distrikt 2240 byl navržen 
Ondřej Urban. V tomto smyslu také paní guvernérka nominaci odeslala. 

6. L. Ženatý a K. Paiger informovali, že společným úsilím byl „odblokován“ problém s úhradou pobytu  a výcviku slepeckých 
psů na H. Lomné. 

7. Nejvýznamnější celodistriktní akce v roce 2013/14: 
Školení „Nadace Rotary“ – Praha, hotel Paříž, 10.11.2013 
PETS – Piešťany, 21.÷23.3.2014 
Distriktní konference – Praha, hotel Pyramida, 16.÷18.5.2014 

8. Příští schůzka bude 11.11.2013, pak následuje páteční slavnostní večer 15.11.2013 a následná pondělní schůzka 
18.11.2013 odpadá. 
Program nejbližších přednášek: 
11.11.2013 – Ing. B. Veselý – Postřehy z Anglie 
15.11. 2013 - Slavnostní večer k 20. výročí obnovení klubu 

25.11.2013 - Ing. V. Vavrečka, katedra marketingu Vysoké školy podnikání (L. Friedel) 
2.12.2013 - Presentace zahraničních studentů (Dana a Joao) 
9.12.2013 -  

13.1.2014 – Mužíková - Frekvenční, psychosomatická analýza člověka 

Zapsal dne 5.11.2013 
Ivo Franc, sekretář klubu 
Ivo.Franc@rotary2240.org , +420 737 797 197 


